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Referat 
 

Møde i Nørhalne Samarbejdet 

Mandag den 14. november kl. 19.00 på Nørhalne Skole  

 

 

 

Deltagere: 

En eller to deltager(e) fra hver forening: 

  

Idrætsforeningen Fremad Nørhalne. Marie 

IFN´s Kunstvenner: Trine  

Nørhalne Vandværk: 

God Leg og Læring/Skolen: Uffe  

Børnepasningsordninger i Nørhalne: Janne 

Nørhalne Antenneforening: 

Nørhalne Borgerforening: Orla 

Lokalhistorisk forening, Nørhalne: Inge 

Nørhalne Rideklub:  

Menighedsrådet, Nørhalne: Niels Ole 

Dagli’Brugsen:  

Bosætningsgruppen:  

Søgruppen: Birger  

Nørhalne Erhvervsnetværk: Claus 

Lokale byrådsmedlemmer: Marianne og Claus 

Sekretær: Kurt 

Regnskab: Orla 

  

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 7. juni 2022. 

3. Bordet rundt, hvad sker der i foreningerne og udvalgene pt. 

4. Seneste nyt om fjernvarme i Nørhalne 

5. Forberedelse til mødet om Masterplan (mandag den 21. november) 

6. Status på hjemmeside og velkomstfolder (Trine og Claus) 

7. Vedligeholdelse af Tingstedet (Inge) 

8. Nørhalne Samarbejdets kalender for foråret 2023 (Kurt) 

9. Næste møde 

10. Eventuelt 
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1. Valg af ordstyrer 

 

Susanne Møller Jensen blev valgt 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 7. juni 2022. 

Referatet godkendt 

3. Bordet rundt, hvad sker der i foreningerne og udvalgene pt. 

På skolen er man meget tilfredse med de nye ledere, som er dygtige, fulde af energi og 

nye tiltag. Børn og voksne virker glade, og der er et godt samarbejde mellem 

personalegrupperne; men også ud af huset til f.eks. vuggestuerne. Den gode stemning 

gør bl.a., at der ikke er fravalg af skolen blandt skoledistriktets elever.  

Der er i øjeblikket 175 elever i skoledelen, 14 vuggestuebørn og 95 børn i børnehaven. 

Man har gode forventninger til indholdet i masterplanen for Nørhalne. 

 

Borgerforeningen har bl.a. afholdt spisning for alle, hvor Uffe Truelsen stod for maden 

og man holdt i kulturugen arrangement med irsk folkemusik. Begge dele foregik i 

forsamlingshuset, hvor der var plads til flere gæster       

Der afholdes generalforsamling sidste tirsdag i februar 2023. 

I øjeblikket arbejder frivillige flittigt på at lave nyt julepynt til Bygaden. 

Der vil blive sat juletræ op ved sognegården. 

 

Erhvervsnetværket har været på virksomhedsbesøg; men det kniber med at få 

netværket til at fungere. Man har ikke fundet en fast formel for bl.a. mødetider, 

indhold og mødested; men man fortsætter arbejdet med etablering af netværket, og 

samtidig er en ansøgning om midler til markedsføring på vej. 

Der er ca. 33 mulige deltagere i erhvervsnetværket. 

 

Søgruppen har ikke mange aktiviteter for tiden – ud over almindeligt vedligehold! 

Det ser ikke ud til, at den etablerede bålplads har været i brug endnu; men det har den 

knap så etablerede bålplads på halvøen til gengæld (det skyldes sikkert, at her er der 

oftest mere sol og læ), så det overvejes at lave bålplads på halvøen også. 

De mange gråpil i søens vestlige del, ville det være skønt at få væk. Man spørger Jes 

Dige om fjernelse af pilen. 

Engang i fremtiden genoprettes badestranden i den østlige del af søen – måske… 

 

Kunstforeningen har udsat Nørhalne Viser Kunst til februar 2024. Der var atter i år 

stor tilslutning til udstillingen i september og atter ros til arrangementer fra de mange 

kunstnere. 

Der har været af holdt medhjælperfest for de mange frivillige, som hjælper i 

forbindelse med NVK. 

Der var ros til kunstforeningen for, at de giver plads til, at børnene får deres 

kunstværker udstillet, og i den forbindelse blev det foreslået, at kunstforeningen 

overvejer en ”Nørhalne Viser Børnekunst” i klubhuset. Det kunne være i februar 2023. 

Der er ikke tvivl om, at Nørhalne Viser Kunst er et stort aktiv for Nørhalne. 
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IFN er i gang med at renovere køkkenet, og man afholder juletræsfest i samarbejde 

med Borgerforeningen, ligesom der mellem jul og nytår vil blive afholdt Nørhalne 

VVS-cup. 

 

Menighedsrådet kunne fortælle, at temperaturen i kirken er sat ned til 17 grader I det 

hele taget holdes der flere fælles gudstjenester for Gjøl og Biersted kirker  

I sognegården er der forskellige aktiviteter som pigekub, dagplejemødre og senest har 

Folkeuniversitetet afholdt foredrag om sorg. 

 

Vuggestuerne fortalte om det gode samarbejde mellem børnehaven og vuggestuerne. 

Der er bl.a. lavet forventningsafstemning og afklaring omkring mange ting, som 

kommende forældre til børnehaven har spørgsmål til. Der er også lavet besøgsaftale, 

så vuggestuen har mulighed for at besøge børnehaven om onsdagen. 

Der var ros til søgruppen. Vuggestuerne bruger stier, bænke og bro meget til stor 

glæde for børn og voksne. 

Nørhalne-stien og madpakkehuset bliver også brugt – dog er bordet i madpakkehuset 

lige i det højeste til vuggestuebørnene……. 

Forældre og børn glæder sig til at mødes til fælles arrangementer som den kommende 

juletræsfest i hallen. 

 

4. Seneste nyt om fjernvarme i Nørhalne. 

 

Den 6. december afholder Aalborg Forsyning informationsmøde i forsamlingshuset 

om fjernvarme i Nørhalne. Der vil blive sendt information om mødet ud snarest. 

 

5. Forberedelse til mødet om Masterplan (mandag den 21. november) 

 

Det er vigtigt, at mange møder op til mødet, som arrangeres og ledes af Jammerbugt 

Kommune. Der er sendt information om mødet ud på de sociale medier og på diverse 

plakater. 

I styregruppen foreslås deltagelse af de forskellige repræsentanter i Nørhalne 

Samarbejdet. 

 

Der var kraftig opfordring til at deltage i Plenummøde Liv i by, skole og lokalsamfund, 
som er flyttet til den 19. januar 2023. Dagsorden sendes senere 
 

6. Status på hjemmeside og velkomstfolder (Trine og Claus) 

 

Man venter på flere billeder. Selv om der er modtaget ca. 50 billeder, ønsker man 

primært billeder med ”liv” på, så der mangler blot 2-3 billeder. 

Tekst osv. er næsten på plads; men gruppen er overrasket over omfanget af opgaver i 

forbindelse med projektet. 

Punktet tages på igen på næste møde. 

 

7. Vedligeholdelse af Tingstedet (Inge) 

 

Der er problemer med sæderne på betonbænkene. De er løse og til fare for brugerne. 

Inge kontakter Lars Jensen, som har lavet bænkene, og aftaler nærmere om en 

reparation.  
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8. Nørhalne Samarbejdets kalender for foråret 2023 (Kurt) 

 

Der har været overraskende stor efterspørgsel efter kalenderen, så der blev taget 

beslutning om at lave kalenderen for foråret 2023. Det er derfor vigtigt, at foreninger, 

skole osv. sender datoer til Kurt (konvalvej17@gmail.com) senest mandag den 12. 

december. 

  

9. Næste møde 

 

Tirsdag den 31. januar på Nørhalne Skole 

 

10. Eventuelt 

 

Intet til referat  
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